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Konferencijos pirmininkas: Vėjas Strelčiūnas 

Konferencijos sekretoriai: Mantas Kazėnas, Martyna Žemaitytė 

 

KONFERENCIJOS DARBOTVARKĖ: 

1. Registracija; 

2. Konferencijos atidarymas; 

3. Konferencijos pirmininko rinkimai; 

4. Sekretorių rinkimai; 

5. Darbotvarkės tvirtinimas; 

6. Balsų skaičiavimo komisijos rinkimai; 

7. Kvorumo tikrinimas; 

8. VGTU SA AGAI veiklos ataskaitos pristatymas; 

9. Klausimų sesija; 

10. VGTU SA AGAI finansinės ataskaitos pristatymas; 

11. Klausimų sesija; 

12. VGTU SA AGAI veiklos ataskaitos tvirtinimas; 

13. VGTU SA AGAI finansinės ataskaitos tvirtinimas; 

14. Konferencijos uždarymas. 
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1. Registracija 

Konferencijoje užsiregistravo 13 seniūnai iš 20. Kvorumas yra, konferencija gali 

vykti. 

2. Konferencijos atidarymas 

VGTU SA AGAI pirmininkas Karolis Fedorovičius atidaro konferenciją. 

3. Konferencijos pirmininko rinkimai 

Konferencijos pirmininke/u pasiūlyta/as Vėjas Strelčiūnas. Patvirtinta bendru 

sutarimu. 

4. Konferencijos sekretorių rinkimai 

Konferencijos sekretoriais pasiūlyti Mantas Kazėnas ir Martyna Žemaitytė.  Patvirtinta 

bendru sutarimu. 

5. Darbotvarkės tvirtinimas 

Siūlymas darbotvarkės pakeitimui: 

Darbotvarkė patvirtinta bendru sutarimu. 

6. Balsų skaičiavimo komisijos rinkimai 

Į balsų skaičiavimo komisiją pasiūlyti: Ervin Borkovski, Miglė Česonytė ir Samanta 

Gudonytė. 

Į balsų skaičiavimo komisiją bendru sutarimu išrinkti: Ervin Borkovski, Miglė 

Česonytė ir Samanta Gudonytė . 

7. Kvorumo tikrinimas 

Tikrinamas kvorumas. Konferencijoje dalyvauja 13 seniūnai iš 20. Kvorumas yra, 

konferencija gali vykti. 

8. VGTU SA AGAI veiklos ataskaitos pristatymas 

VGTU SA AGAI pirmininkas Karolis Fedorovičius pristato VGTU SA AGAI veiklos 

ataskaitą už 2023 m. lapkričio 5 d. – 2024 m. kovo 25 d. laikotarpį. 
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9. Klausimų sesija 

VGTU SA AGAI pirmininkas Karolis Fedorovičius atsako į kylančius klausimus apie 

VGTU SA AGAI veiklos ataskaitą už 2024 m. lapkričio 5 d. – 2024 m. kovo 25 d. 

laikotarpį. 

Samanta Budonytė, Svečias: Kaip quizai, susyja su aviacija, kelia SA narių 

kompetenciją? 

Atsakymas: Quizus dažniausiai duodame pirmakursiam daryti, tai leidžia greitai išmokti 

fotoshopo pagrindus ir taip pat, tai yra linksmas dalykas studentams, daug kam pakelia 

nuotaiką, kai pamato mūsų quizus. 

 

Dekanas doc. Dr. Linas Juknevičius: Kokiu tikslu atnaujinta ALUMNI duomenų bazė? 

Atsakymas: Dėl alumni perduodu Linui atsakyti.  

Linas: Su alumno buvo tokia situacija, kad buvo sukurta tam tikra duomenų bazė, 

kažkada labai senai, visose atstovybėse. Bet didieji sąrašai buvo tiesiog pradingę. 

Kažkiek pavyko atkurti, bet supildėme pora paskutiniu metu alumni sąrašus ir kas į 

sąrašus pateko po praeitų metų. 

Klausimo papildymas: Kam naudojate šią duombazę? 

Linas: Jie kviečiami prisidėti prie renginių ir juose dalyvauti. Taip pat, iš duomenų 

bazės atsirenkame lektorius įvairiems mokymams. Kai turime savo alumni sąrašą, tai 

prisirašome, kokiose srityse jie yra stiprūs ir galėtų būti lektoriais. 

Klausimo papildymas: Patikslinkite, kodėl nesiseka rasti ilgalaikių partnerių, dėl kaip 

jūs minėjote „Ryšių su Rusija“? 

Karolis:  Dėl situacijos su Rusija, tai galime pavyzdį paimti AvionExpress. Mes su jais 

beveik buvome suradę sutartį ilgalaikiui bendradarbiavimui, bet prieš kelias dienas 

prezidentė davė žinių, kad įmonė turi įtartinų ryšių su Rusijos apsaugos įmone, todėl 

kol kas neleido bendradarbiauti. Mūsų studentai dirba įmonėje ir sakė, kad tai gali būti 

tik įtarimai, todėl bandome išsiaiškinti šį dalyką. 
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Miglė Česonytė, Svečias: Kodėl nepatikrinote, kokie ryšiai su Rusija yra iš anksto, ir 

apie juos sužinojote tik pradedant kalbas dėl bendradarbiavimo ir ar nesutinkate su 

šiuo SA prezidentės sprendimu iškarto atsisakyti bendradarbiavimo?  

Atsakymas: Aš manau, tie ryšiai yra galimi ir tai yra geras sprendimas, kad 

nepasirašėme. Bet, tai yra tik įtarimai, todėl tai nėra visiškai užtikrintas dalykas. Reikėtų 

daugiau pasidomėti, dėl galimų ryšių ir ar tai yra tiesiog užsilikusi informacija iš seniau, 

ir žiūrėti kaip elgtis toliau.  

Klausimo papildymas: Ar tikrinsite kitų potencialių partnerių ryšius iš anksto? 

Karolis: Taip, reikės tikrinti visus ir į tai pažiūrėti atidžiau ateityje. 

 

Ervin Borkovski, PRIf-22/2: Minėjote kad prisidėjote prie SARK mokymų 

organizavimų, ar galėtumėte patikslinti kaip prisidėjote prie jų organizavimo?  

Atsakymas: Reikėtų patikslinti savo sakinį, kad prisidėjome prie RSV mokymu, o 

dalyvavome ir rinkodaros, ir SARK mokymuose. 

 

Ervin Borkovski, PRIf-22/2: Dėl studentų atstovybės pozicijos, apie įmones kurios 

atvirai teigia, kad bendradarbiauja su Rusija ar kokią poziciją yra sudarius jūsų SA 

komanda ties šiuo klausimu? 

Atsakymas: Na, šiuo metu oficialios pozicijos neturime. Aišku nenorime 

bendradarbiauti su įmonėmis, kurios turi ryšių su Rusija, bet ši problema atsirado praeitą 

savaitę, tad ji yra ganėtinai nauja, tad reikės gerai pagalvoti koks bus mūsų kitas 

žingsnis.  

 

Miglė Česonytė, Svečias: Ar tai reiškia kad jeigu fakultetas bendradarbiautu su įmone 

kuri palaiko ryšius su Rusija, ar eitumėte į kalbas šiuo klausimu ar ne?  

Atsakymas: Aš manau, į šį klausimą galiu atsakyti kaip prezidentė, nes buvau paklausęs 

tokio pat klausimo, kaip elgtis tokioje situacijoje. Tai pasakė, kad svarbiausia kad mes 
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susitvarkytume savo fakulteto SA, o fakultetas ir dekanatas daro, kaip jiems atrodo 

tinkama. 

 

Vėjas Strelčiūnas, BLf-22: Buvo skaidrės, kuriose buvo neužpildytų punktų, ką darysite 

kitus pusę metų kitaip, kad šie punktai būtų užpildyti?  

Atsakymas: Viena iš skaidrių, kuri buvo tuščia, tai turėti ryšių su kita aukštąją mokykla. 

Turiu pažįstamų iš LSS ir kitų universitetų, tai planas būtų jiems parašyti, susitikti ir 

sukurti tuos ryšius. Tai čia būtų vienas iš tikslų. 

 

10. VGTU SA AGAI finansinės ataskaitos pristatymas 

VGTU SA AGAI pirmininkas Karolis Fedarovičius pristato VGTU SA AGAI finansinę 

ataskaitą už 2023 m. lapkričio 5 d. – 2024 m. kovo 25 d. laikotarpį. 

11. Klausimų sesija 

VGTU SA AGAI pirmininkas Karolis Fedarovičius atsako į kylančius klausimus apie 

VGTU SA AGAI finansinę ataskaitą už 2023 m. lapkričio 5 d. – 2024 m. kovo 25 d. 

laikotarpį. 

Tilius Valančiūnas AMf-22: Vienoje skaidrėje buvo pajamos už dalyvių mokestį, tačiau 

išlaidose tai neatsispindėjo, ar galite išsiplėsti šiuo klausimu? 

Atsakymas: Čia buvo dėl to, nes buvo rodoma, kas buvo imama iš AGAI SA banko 

sąskaitos, o visos išlaidos, kurios buvo išleistos ant rudeninių mokymų buvo paimtos iš 

centralizuoto studijų fondo. 

 

Ervin Borkovski PRIf-22/2: Tuo atveju, jeigu pasitvirtins, kad AvionExpress turi ryšių 

su Rusija, ar neplanuotumėte gautus rėmimo pinigus paaukoti Ukrainai?  

Atsakymas: Na, nežinau. Reikėtų apsispręsti su komanda ir nutarti, kaip padaryti geriau. 

Gal ir būtų neblogas variantas, bet kol kas dar mąstome apie situaciją. 
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Ernestas Rusilas Amf-21/1: Galutiniame darbe yra beveik 2000 Eurų, kaip planuoji juos 

panaudoti studentų ar atstovybės labui?  

Atsakymas: Na, vienas iš pagrindinių dalykų kur išleisime pinigus, tai pirmakursių 

stovykla ir pavasariniai mokymai. 

 

Mantas Kazėnas Amf-23/1: Ar ruošiamasi paskirti lėšų licencijoms kurios padėtų SA 

veiklos sklandumui, pavyzdžiui kaip „Canva“, kurių šiuo metu SA AGAI trūksta? 

Atsakymas: Kiek žinau, tą problemą su licencijomis sprendžia pats universitetas. Jei ši 

problema nebus išspręsta, tai manau tikrai būtų naudingas dalykas, kam galima būtų 

skirti lėšų. 

 

Vėjas Strelčiūnas BLf-22: Pajamos 500Eur už dalyvio mokestį, kur jos buvo 

panaudotos? Nes išlaidose jos vis dar nebuvo panaudotos?  

Atsakymas: Jos dar nebuvo panaudotos. Jos buvo užsidirbtos iš renginio „Kylam“. Dar 

nebuvo šanso išnaudoti.  

Klausimo papildymas: Ar jūsų tikslas buvo pasipelnyti iš šio renginio? 

Karolis: Gal ir viena dalis yra pasipelnyti. Šis renginys vyksta rudenį, kai daug 

pirmakursiai atėję i SA  yra labai motyvuoti ir jiems yra veiklos, bet pasipelnyti tikrai 

nebuvo pagrindinis tikslas.  

Klausimo papildymas: Kaip su šiuo klausimu yra susyja tai, kad mes esame nepelno 

siekianti organizacija? 

Ramunė: Organizuojant „Kylam“ tikslas yra kad,  pirmakursiai darbuotųsi. Ką 

užsidirbome padengėme kitas išlaidas. O pelną panaudojam kitur. 

Klausimo papildymas: Kodėl išlaidose neatsispindėjo šios išlaidos? 

Karolis: Buvo išleista 150eur, o dauguma prizų yra iš rėmėjų. Todėl, pelnas yra 

didesnis. Turime apsidrausti, kad jeigu negausime tiek daug rėmėjų, prizus turėsime 

pirkti patys. Tai, priklauso nuo metų. Kai rėmėjų negauname tiek daug, išsileidžiame ir 

daugiau pinigu. 
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12. VGTU SA AGAI veiklos ataskaitos tvirtinimas 

Balsavime dėl VGTU SA AGAI veiklos ataskaitos pasisakė: 

Balsavime dalyvavusiu seniūnų skaičius – 13 

Už – 13 

Prieš – 0 

Susilaikė – 0 

13. VGTU SA AGAI finansinės ataskaitos tvirtinimas 

Balsavime dėl VGTU SA AGAI finansinės ataskaitos pasisakė: 

Balsavime dalyvavusiu delegatų skaičius – 13 

Už – 13 

Prieš – 0 

Susilaikė – 0 

14. Konferencijos uždarymas 


